
Referat fra Bestyrelsesmøde d. 19/4 2017 

Fremmødte: Jan, Maria, Kim, Nick og Heidi 
Afbud: Christian 
 
Jan orienterede om, at Lars havde trukket sig fra bestyrelsen med øjeblikkelig varsel. 
Heidi orienterede om, at hun ikke ønskede at genopstille til bestyrelsen ved valg på generalforsamling. 
Heidi ville dog gerne hjælpe bestyrelsen med mindre, afgrænsede opgaver. 
 
Generalforsamling 

 Oplæg til generalforsamlingen blev gennemgået og tilrettet 

 Indkomne forslag blev gennemgået. Forslagene blev referaet i stikordsform og uddeles på denne måde 

til grundejerforeningens medlemmer. De faktuelle forslag indscannes og lægges på hjemmesiden hvor 

alle kan se dem. Nick uploader forsalgene på hjemmesiden 

 Nick printer sedler med indkomne forslag til uddeling til alle medlemmer i grundejerforeningen 

 Kim køber kaffe, te og småkager til generalforsamlingen 

 Kim tager vanillamærker med til brug som stemmesedler til generalforsamlingen 

 Heidi printer medlemsliste til brug til afkrydsning jf. afstemning 

 Heidi tager referat til generalforsamlingen 

 Kim spørger Arnt om han vil være dirigent på generalforsamlingen 

Heidi orienterede om, at Odense kommune havde meldt tilbage på ansøgning om dispensation til 
forskellige tiltag på grønningen – der var givet tilladelse til alle ansøgte aktiviteter. Der var ikke givet 
tilladelse til ændret belægning på stierne, dette skulle der søges andet sted om (i Odense kommune). 
 
Heidi orienterede om, at det nye byggefirma, der skulle til at bebygge de næste storparceller, gerne ville 
have et møde vedr. brug af grønningen til opmagasinering af byggematerialer og i forlængelse heraf 
retablering af området. Kim og Jan ønskede begge at deltage i mødet. Det blev aftalt at Heidi skulle 
undersøge muligheder for mødetidspunkt hurtigst muligt. 


